

بحث كامل عن القلب بالانجليزي ومترجم

يمكننا القول أن البحث الخاص بنا يمكن أن يقسم إلى العديد من العناصر، يمكن التعرف عليها من خلال ما يلي:

1- المقدمة

God created man, and gave his body many systems that work in continuous harmony, in order for his life to continue without any problem. The heart is considered one of the most important means that help the human body work, so we will learn more about the heart through our research.

الله خلق الإنسان، ومنح جسده العديد من الأجهزة التي تعمل في تناغم مستمر، من أجل استمرار حياته بدون أي مشكلة، ويعتبر القلب من أهم الوسائل التي تساعد على عمل جسم الإنسان، لذلك سوف نتعرف من خلال بحثنا عن القلب بشكل أكبر.

2- ما هو القلب

We can point out that the heart is considered one of the most important organs in the human body. It is located in the middle of the chest between the lungs, and tilts slightly to the left. The weight of the heart ranges from 200 to 425 grams.

The heart beats approximately 100,000 times per day, and pumps about 7,600 liters of blood per day, and we can point out that in general the heart is like a pump.

يمكننا الإشارة إلى أن القلب يعتبر من أهم الأعضاء الموجودة في جسم الإنسان، والذي يوجد في منتصف الصدر بين الرئتين، ويميل إلى اليسار قليلاً، ويبلغ وزن القلب ما بين 200 إلى 425 جرام.

يقوم القلب بالنبض في اليوم الواحد إلى ما يقرب إلى 100 ألف نبضة، ويضخ حوالي 7600 لتر من الدماء يومياً، ويمكننا الإشارة إلى أنه بشكل عام القلب يشبه المضخة.

3- وظيفة القلب

The heart is considered one of the most important organs in the human body, as it works to pump blood throughout all parts of the body, and its function is to carry food and oxygen to all parts of the body, and then return again while it is loaded with the products of combustion processes, to be transported to the excretory centers.

يعتبر القلب من أهم الأعضاء الموجودة في جسم الإنسان، حيث يعمل على ضخ الدم في كافة أجزاء الجسم، والتي تكون وظيفته حمل الغذاء والأكسجين إلى جميع أنحاء الجسم، ومن ثم العودة مرة أخرى وهو محمل بنواتج عمليات الاحتراق، ليتم نقلها مراكز الإخراج.

4- الخاتمة

We can point out that the heart is one of the important organs in the human body, through which many vital processes are completed. We can say that it is necessary to do many things to maintain its overall health.

يمكننا أن نشير إلى أن القلب من الأعضاء الهامة في جسم الإنسان، والتي يتم من خلالها إتمام العديد من العمليات الحيوية، يمكننا القول أنه من الضروري القيام بالعديد من الأمور التي تحافظ على سلامته بشكل عام.